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  حسن روشن 
 کارشناس فوتبال 

گفـــت و گـــو 

 نظر مثبت »جلود«  
در مورد وزنه برداری ایران 

فارس: محمد جلود، رئیس فدراسیون 
جهانی وزنه برداری در حاشیه رقابت های 
خصوص  در  بحرین  در  آسیا  قهرمانی 
اساسنامه گفت: کارهای زیادی برای اصلاح 
اساسنامه فدراسیون جهانی انجام شده و 
البته هنوز اصلاحاتی در نظر داریم که باید 
اعمال شود. یکی از تفاوت های اساسنامه 
جدید حضور هفت زن در هیات اجرایی 
است در حالی که در سایر رشته ها حداکثر 
دو یا سه خانم حضور دارند. همچنین سه 
عضو کمیسیون ورزشکاران در کنگره حق 
رای خواهند داشت که در سایر رشته ها 
ممکن است حداکثر یک نفر این حق را 
داشته باشد. اساسنامه جدید از نظر توجه 
به بانوان و کمیسیون ورزشکاران و... کامل 
و جامع و راضی کننده است اما در تلاشیم 
که همه چیز طبق درخواست و پیشنهادات 
IOC به درستی انجام شده و منطبق با موارد 
تذکر داده شده باشد. جلود در پایان درباره 
وزنه برداری ایران عنوان کرد: سال هاست 
که با وزنه برداری ایران آشنایی دارم. ما از 
دو کشور همسایه و برادر هستیم. سجاد 
)انوشیروانی( دارنده مدال نقره المپیک لندن 
است، تحصیلکرده و باتجربه است و باور دارم 
که وزنه برداری ایران با حضور وی و البته 
حمایت ما بیش از این رشد خواهد کرد. ما 
برای همکاری و حمایت از وزنه برداری ایران 
آماده هستیم. برای فدراسیون ایران آرزوی 
موفقیت دارم و امیدوارم پرچم ایران را در 

بازی های المپیک 2024 برافراشته ببینم. 

قاسم حدادی فر؛ کاپیتان سابق و مربی فعلی 
ذوب آهن در خصوص وضعیت شاگردان مهدی 

تارتار صحبت کرد. 
  در مورد دیدار ذوب آهن با نساجی 

چه نظری دارید؟
 بازی سختی داشتیم و نساجی هم تیم خیلی 
خوبی است و می دانستیم کار دشواری در پیش 
داریم. در اکثر دقایق بازی تیم برتر میدان 
بودیم و عملکرد خوبی داشتیم و برای دقایقی 
هم بازی دست ما خارج شد. ولی متاسفانه از 
فرصت ها به خوبی استفاده نکردیم و در نهایت 

نتیجه تساوی حاصل شد. 
  وضعیت داوری بازی با نساجی مورد 

اعتراض بود!
 من دوست ندارم در مورد داوری صحبت 
کنم ولی به عنوان کسی که سال ها فوتبال بازی 
کرده است با اطمینان می گویم گل تیم ما در 
این بازی سالم بود و هرکسی با بازبینی صحنه 
گل این موضوع را تایید کند و تصمیم داور در 
این صحنه اشتباه بود ولی در سایر موارد باید 

کارشناسان نظر بدهند. 
  دیداری حساس این هفته با استقلال 

دارید!
 بازی سختی داریم و استقلال از تیم های 
خوب و پرمهره لیگ است و مدعی قهرمانی 
است؛ ولی ما هم تیم خوبی هستیم و این را 
نشان دادیم و در این بازی هم برای برد به 

زمین می رویم. 

خارج ازمستطیل سبز

 قاسم حداد ی فر:
 بازی سختی 

 مقابل استقلال 
داریم

خبــــــر
  دلخوری »لوکادیا« 
از باشگاه پرسپولیس 

باشگاه پرسپولیس قسط دوم مطالبات 
مهاجم هلندی خود را پرداخت نکرده و همین 
موضوع باعث دلخوری این بازیکن شده 
است. حساب باشگاه پرسپولیس از حدود 
دو ماه پیش به دلیل شکایت یک فرد که 
خود را نماینده آل اشپورت معرفی کرده بود، 
بسته شده و همین موضوع مشکلاتی را برای 
سرخپوشان به وجود آورده است. مدیران 
این باشگاه که تلاش کردند در فصل جاری 
در پرداخت قرارداد بازیکنان نظم داشته 
باشند، حالا با یک مشکل بزرگ مواجه اند و 
نتوانستند قسط دوم قرارداد یورگن.لوکادیا 
را به موقع پرداخت کنند. »تسنیم« در ادامه 
نوشت: مهاجم هلندی پرسپولیس به همین 
دلیل در روزهای گذشته ناراحتی خود از این 
اتفاق را به گوش مسئولان باشگاه رسانده و 
از آنها خواسته تا هر چه سریع تر این مشکل 
برطرف و قسط 81 هزار دلاری او پرداخت 
شود. باشگاه پرسپولیس برای حل این مشکل 
تلاش کرده ابتدا حساب بانکی خود را باز کند؛ 
اما تاکنون اقدامات سرخپوشان بی نتیجه 
مانده و مدیران باشگاه با یک مشکل جدی 
در این زمینه مواجه شده اند. به گفته یکی از 
مسئولان پرسپولیس، این باشگاه مشکلی به 
لحاظ تأمین مالی قسط دوم »لوکادیا« ندارد؛ 
اما برای پرداخت این مبلغ باید ابتدا حساب 
بانکی سرخپوشان باز شود. در روزهایی که 
پرسپولیس نتایج خوبی در دو هفته اخیر 
کسب نکرده  و به شدت با مشکل زمین 
تمرین نیز مواجه  است، باید دید مدیران 
باشگاه می توانند موانع موجود برای پرداخت 

مطالبات لوکادیا را برطرف کنند یا خیر. 

»ساپینتو« از استقلال شناخت ندارد  

   دیدار 
در حاشیه دیدار دوستانه پرسپولیس و هوادار، 
بازیکنان پرسپولیس با مربیان سابق خود دیدار 
کردند. در این میان آغوش وحید امیری و مظاهر 

رحیم پور سوژه عکاس باشگاه هوادار شد.

  بارسا
دنی آلوس، با پایان لیگ مکزیک به بارسلونا برگشت 
تا زیرنظر فیزیوتراپ های باشگاه کاتالان ریکاوری 
کند. آلوس نوشت:» ممنون از بارسلونا که درهایش 

همیشه به روی من بازاست.« 

        کلین شیت
برتری پرگل گل گهرسیرجان در شرایطی منجر به 
صدرنشینی شاگردان امیر قلعه نویی شد که دریافت 
گل امکان داشت رتبه این تیم را پایین تر بیاورد، اما 

محسن فروزان دروازه را بسته نگهداشت.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  تسنیم: هافبک ملی پوش پرسپولیس با مصدومیتی 
از ناحیه همسترینگ مواجه شده است با اعلام دکتر علیرضا 
حقیقت؛ پزشک تیم پرسپولیس، میلاد سرلک در اواخر نیمه 
اول بازی با سپاهان از ناحیه همسترینگ دچار درد خفیف 
شد که بین دو نیمه، با تشخیص کادرپزشکی از ادامه بازی 
او جلوگیری و اقدامات اولیه برای وی آغاز شد. پزشک تیم 
پرسپولیس خاطرنشان کرد: برای سرلک MRI انجام و با 
دریافت پاسخ آن به صورت قطعی مشخص شد که این بازیکن 
از ناحیه همسترینگ دچار کشیدگی شده است. اقدامات 
پزشکی درباره وی ادامه پیدا می کند و تلاش خواهیم کرد او 
را در سریع ترین زمان ممکن، برای تمرین و مسابقه در اختیار 

کادر فنی قرار بدهیم. 
  ایسنا: تیم ملی فوتبال نوجوانان با پیروزی 11 بر یک مقابل 
هنگ کنگ، با قدرت به جام ملت های آسیا صعود کرد. تیم ملی 
فوتبال نوجوانان ایران در آخرین دیدار از مرحله مقدماتی جام 
ملت های زیر 1۷ سال آسیا به میزبانی قرقیزستان، با هنگ کنگ 
دیدار کرد و این تیم را با نتیجه سنگین 11 بر یک شکست داد. 
شاگردان حسین عبدی با این پیروزی ۹ امتیاز شدند و سهمیه 
جام ملت های زیر 1۷ سال آسیا را به دست آوردند. ایران در 
بازی های قبلی خود لائوس را با سه گل و قرقیزستان را با 4 گل 
شکست داده بود. در این دیدار رضا غندی پور در دقایق 1۳، 1۶، 
۶4 و ۹0،  اسماعیل قلی زاده در دقیقه 28، ۶۵ و 88،  کسری 
طاهری در دقایق 40، ۵1 و ۶8، گل نهم ایران توسط محمد 
عسگری در دقیقه 81 گلزنی کردند. غندی پور در این دیدار پوکر 

کرد و قلی زاده و طاهری هم توانستند هت تریک کنند. 

 واکنش باشگاه ها و کمیته داوران در روزهای اخیر 

انتقاد، اعتراض  و   داوران لیگ  برتر! 

سال  پنجم
شماره   1387

حضور تیم استقلال در بالای جدول با توجه به مهره هایی 
که این تیم دارد، کار سختی نیست. تیم باید خوب بازی کند 
و به ثبات برسد. زود است الان در مورد مدعیان قهرمانی 
صحبت کنیم و اینکه چه تیم هایی در رده های اول تا پنجم 
هستند ملاک اصلی تعیین مدعیان قهرمانی نیست. بد و 
خوب گفتن در مورد ساپینتو در ابتدای فصل ممکن نبود، اما 
در حال حاضر مشخص است او مسائلی فنی را می داند ولی 
با کارهایی که انجام می دهد در انتقال آنها به بازیکنان موفق 
نیست. رفتارهایی که در کنار زمین از خود نشان می دهد 
در شخصیت استقلال نیست. خیلی ها به من گفتند این 
رفتارهای ساپینتو چیست و همین حرف ها نشان می دهد 
مردم از حرکات این مربی راضی نیستند. ساپینتو به شناخت 
لازم از شرایط استقلال نرسیده است. کوین.یامگا با قدرت 
بدنی بالایی که دارد نباید در پست دفاع راست بازی کند، 
بلکه باید در برنامه های هجومی استفاده شود، دیدید که 
فصل گذشته هم بیشترین گل را برای تیم زد. زمانی که من در 
تیم ملی حضور داشتم »غفور جهانی« با دوندگی  و جنگندگی 
فضا را برای من فراهم می کرد. یامگا قدرت بدنی بیشتری 
دارد و یک نفری می تواند نقش مخربی در برنامه های تدافعی 
حریف ایجاد کند. مهدی قائدی بازیکن سرعتی است اما فاقد 
قدرت بدنی بالایی برای جنگ های جلوی زمین است و باید از 
تاکتیک، طراحی و چارچوب شناسی او بهره برد. اگر ساپینتو 
تیمش را بشناسد بهتر می تواند از توانایی های شاگردانش 

استفاده کند. 

آرمان ملی: روند قضاوت های لیگ برتر 
در هفته های نخستین رقابت ها با اعتراضات 

باشگاه ها مواجه شده است. 
  اشتباهات

دیداری نیست که شاهد اعتراضات گسترده 
و درگیری های فراوان بر سر مسائل داوری 
نباشیم. ماجرایی که باعث شده روی کیفیت 
کاری داوران هم اثر بگذارد و باعث شود آنها 
نتوانند بهترینِ خود را به نمایش بگذارند. 
»ایرنا« نوشت: داورانی که از لحاظ امکانات در 
محدودیت هستند. نه مانند دیگر داوران در 
نقاط مختلف جهان یاریِ کمک  داور ویدئویی 
یا همان VAR را دارند و نه دریافتیِ مالیِ 
قابل توجهی برای آنها از سوی کمیته داوران 
در نظر گرفته می شود. در این شرایط میزان 
اشتباهات بهترین داوران آسیا و جهان هم 
افزایش پیدا می کند؛ چه برسد به داوران حاضر 
در لیگ برتر  که از لحاظ کیفی نمی توان توقع 

چندانی از آنها داشت. 
  بیانیه آبی ها 

اعتراضات باشگاه استقلال به روند داوری 
»حمید حاج ملک« در جریان دیدار برابر 
فولاد ادامه دارد. آبی پوشان اعتقاد دارند که 
چند صحنه مشکوک درون محوطه جریمه 
حریف رخ داده که قاضی میدان باید به سود 
آنها خطای پنالتی اعلام می کرد. پس از سوت 
پایان دیدار روزجمعه، بازیکنان استقلال در 
راهروهای رختکن استادیوم آزادی اعتراض 
خود را به زبان آوردند و فرشید سمیعی، معاون 
حقوقی آبی ها، در برنامه تلویزیونی، به شدت از 
عملکرد حاج ملک انتقاد کرد که با واکنش هایی 
از سوی پیشکسوتان داوری همراه بود. در متن 
اطلاعیه این باشگاه آمده است: »داوری دیدار 
استقلال-  فولاد ناامیدکننده و شوکه کننده 
بود. ما در مقابل کمیته داورانی قرار داریم که 
با خونسردی کامل از اشتباهات پیاپی می گذرد 
و بدون تلاشی برای اصلاح این روند یأس آور، 
داورانش به مهم ترین رقیب استقلال تبدیل 
شده اند.« در بخش بعدی این اطلاعیه، استقلال 
از فدراسیون فوتبال درخواست کرده است 
تا با ورود به موضوع داوری ها، به این چرخه 
اشتباهات پایان دهد: »فدراسیون فوتبال 
باید به این چرخه اشتباهات مکرر پایان دهد 

و تدبیری برای وضعیت اسف بار داوری داشته 
باشد. استقلال نباید قربانی داورانی شود که گل 
سالم را مردود می کنند و چشم بر چند پنالتی 
پیاپی می بندند. با جدیت فراوان و با استفاده 
از تمام راه های قانونی، از حق استقلال دفاع 

خواهیم کرد.«
  اعتراض تراکتور

ایوب بهتاج، سرپرست مدیرعاملی باشگاه 
تراکتور با انتقاد از عملکرد داور بازی دو تیم 
مس رفسنجان- تراکتور، اظهارداشت: متاسفانه 
قاضی این دیدار با کارت های زرد متوالی 
در 1۵ دقیقه ابتدای مسابقه، از لحاظ روانی 
تمرکز بازیکنان مان را از بین برد و برنامه های 
تیم ما به هم ریخت، به طوری که بازیکنان از 
ترس دریافت کارت زرد دوم، نمی توانستند 
فوتبال شان را انجام دهند. وی با اشاره به 
صحنه گل مس رفسنجان، توضیح داد: همه 
دیدند که بازیکن حریف روی دروازه بان ما 
مرتکب خطا شد، ولی داور به راحتی از خطای 
واضح او گذشت و همان توپ تبدیل به گل 
شد. بهتاج با تاکید بر اینکه اشتباهات داوری 
کاملا روی نتیجه تاثیرگذار بود، خاطرنشان 
کرد: کمک داور نزدیک به صحنه بود و دفع 
توپ توسط حسینی را خطای دست تشخیص 
نداد. علاوه بر این، براساس اذعان خود بازیکن و 
تصاویر تلویزیونی، کاملا واضح است که توپ به 
کتف بازیکن ما برخورد کرده بود، ولی متاسفانه 

داور با توجه به جاگیری نامناسب در آن صحنه 
و بی اعتنا به نظر کمک داور، خطای دست 
اعلام کرد و مدافع ما را اخراج و تیم  مان را 10 
نفره کرد. وی با تاکید بر اینکه از داور بازی با 
مس رفسنجان شکایت می کنیم، توضیح داد: 
به بازیکنان تراکتور تبریک می گویم. تیم ما 
با اینکه 10 نفره بود، روی دروازه حریف فشار 
می آورد و معتقدم در صورت رعایت عدالت 
توسط داور بازی، قطعا حریف را شکست 

می دادیم. 
  نظر کمیته داوران

عضو کمیته داوران فدراسیون فوتبال گفت: 
تا زمانی که ما در کمیته داوران حضور داریم 
داور دربی پایتخت ایرانی خواهد بود نه خارجی. 
»علی خسروی« در گفت وگو با »تسنیم«، 
درباره بحث انتخاب داور خارجی برای دربی 
هفته دوازدهم لیگ برتر  بین استقلال و 
پرسپولیس اظهارداشت: چنین بحثی نداریم و 
نخواهیم داشت. تا زمانی که ما حضور داریم داور 
دربی قطعا ایرانی خواهد بود. سال ها زحمت 
کشیدیم که داور ایرانی برای دربی انتخاب شود، 
حالا به خاطر یکسری اعتراض ها دوباره سراغ 
داور خارجی برویم؟ وی با اشاره به بحث های 
داوری در دیدار استقلال و فولادخوزستان 
در هفته هشتم لیگ برتر  تصریح کرد: در 
آنالیزهایی که کردیم مشخص شد تصمیمات 
»حمید حاج ملک« درست بوده است. ما از 

کیان، خانواده و حرمت داوران دفاع و حمایت 
خواهیم کردیم. داوران پاک ترین، نجیب ترین 
و باشرافت ترین عناصر فوتبال ما هستند. این 
حرف را کسی می زند که 40 سال در این فوتبال 
حضور دارد و همیشه منتقد بوده است. عضو 
کمیته داوران فدراسیون فوتبال در واکنش 
به این سوال که چرا آنالیز کمیته داوران روی 
صحنه سوم مشکوک پنالتی روی رضا میرزایی؛ 
بازیکن استقلال با نظرات کارشناسان داوری 
متفاوت است، گفت: همیشه بین کمیته داوران، 
ناظران و کارشناسان داوری چالش وجود دارد. 
این موضوع نشان می دهد کار داور سخت 
بوده است. وقتی بحثی در صحنه داوری پیش 
می آید، ممکن است هر کسی نظر خودش را 
بدهد ولی داور در صدم ثانیه باید تصمیم بگیرد، 
به همین خاطر است که می گوییم تصمیم داور 
درست بوده است. خسروی خاطرنشان کرد: 
دکتر سیار که هرجا هستند، سلامت باشند 
می گفت آیا می دانید چرا عاشق داوری شدم؟ 
سال ها جراحی زانو و... انجام دادم. وقتی بدن 
انسان را می شکافم می دانم داخل آن چه چیزی 
هست ولی داوری را نمی توانم پیش بینی کنم. 
به همین دلیل داوری را بیشتر از پزشکی دوست 
دارم. »گراهام پلُ« داور بزرگ انگلیسی گفته 
بود داوری را به خاطر چالش آن دوست دارم. 
اینها همه تجربه است. به شرافتم قسم می خورم 
چیزی نمی گویم که خلاف واقع باشد، حتی اگر 
صفحات مجازی به من حمله کنند. بارها شده 
که شک کنم و از اساتید خودم یعنی عسگری 
و فنایی گرفته تا شاگردانی چون منصوری و 
میرزابیگی سوال کرده ام. این در حالی است 
که داور در یک لحظه باید تصمیم بگیرد. وی 
در خصوص اینکه باشگاه استقلال مدعی است 
اشتباهات داوری فقط به ضرر آبی پوشان بوده 
است، گفت: اینها فرافکنی و به هم ریختن جامعه 
ورزش است. عضو کمیته داوران فدراسیون 
فوتبال در مورد اینکه بیژن طاهری، سرپرست 
تیم استقلال گفته حاج ملک محروم بود و نباید 
برای دیدار استقلال ـ فولاد انتخاب می شد، 
افزود: طاهری را خیلی دوست دارم و قبولش 
دارم اما اصلا این طور نیست. حاج ملک در هفته 
اول قضاوتی انجام داد و بین 2 کمک هایش 

مشکلاتی به وجود آمد؛ او محروم نبود. 

 بیــن المــلل
  کارلو آنچلوتی، سرمربی رئا ل مادرید از عملکرد مردانش 
ابراز رضایت کرد. تیم فوتبال رئال مادرید هفته نهم لالیگا را 
با یک پیروزی خارج از خانه برابر رقیب همشهری، ختافه 
پشت سر گذاشت تا موقتا به صدرجدول برگردد و در آستانه 
اولین ال کلاسیکوی فصل )یکشنبه هفته آینده( فشار را روی 
رقیب دیرینه بارسلونا افزایش دهد. تک گل دقیقه سوم ادر 
میلیتائو در دیداری که کهکشانی ها ۶۶ درصد تملک توپ و 
1۹ شوت به سمت دروازه حریف داشتند، کافی بود که مدافع 
عنوان قهرمانی از این بازی حداکثر امتیاز را کسب کند. با 
وجود شکننده بودن برتری کهکشانی ها در این بازی کارلو 
آنچلوتی از نمایش شاگردانش دراین بازی راضی بود. او در 
این باره گفت:  طبیعی است که وقتی فقط با یک گل اختلاف 
از حریف تان پیش هستید، نگران باشید. من فکر می کنم که 
تیم ما خوب بازی کرد و جدا از نتیجه، عملکردمان نکات 
مثبت فراوانی داشت. می توانستیم گل های بیشتری به ثمر 
برسانیم و در عین حال دروازه  مان را هم بسته نگه داریم. 
سال گذشته در همین ورزشگاه بازی را باختیم اما امسال با 
یک بازی منسجم تر به خصوص در نبرد های هوایی توانستیم 
سه امتیاز را از آن خود کنیم.  بسته نگه داشتن دروازه  در این 
بازی بسیار مهم بود. این نشان دهنده دفاع خوب تیم ما بود و 
به نظر من میلیتائو و... به وظایف شان عمل کردند. از عملکرد 
آنها در دفاع به خصوص برای دورکردن توپ های ارسالی 

راضی ام. آنچلوتی افزود: گاهی اوقات پیش 
می آید که در بعضی بازی ها با وجود تملک 
توپ آسان، برای خلق موقعیت به حریف 
فشار نمی آورید. این بازی برای ما اینگونه 
بود و تیم بیشتر از آنکه سعی در خلق 

موقعیت داشته باشد، می خواست بازی 
را کنترل کند. با این وجود، در بازی های 
اخیر ما موقعیت های گلزنی فراوانی 
ایجاد کردیم اما نتوانستیم گل های 
زیادی بزنیم. پست ایده آل فدریکو 
والورده و وضعیت ادن هازارد آخرین 
موضوع هایی بودند که آنچلوتی در 
نشست خبری پس از بازی به آنها 
اشاره داشت. سرمربی ایتالیایی 
رئال مادرید تاکیدکرد: پستی مورد 
علاقه »والورده«؟ هر جایی از زمین 
مسابقه. برای او مهم این است که روی 
نیمکت نباشد. هازارد هم وضعیتش 
خوب است و تمریناتش را به خوبی 

انجام داده است. 

کارشناس فوتسال کشورمان، آنالیز بسیار خوب کادرفنی 
ژاپن نسبت به بازیکنان ایران را دلیل اصلی قهرمانی 
سامورایی ها در جام ملت های آسیا می داند. محمود خوراکچی 
اظهارداشت: قهرمانی آسیا را از دست دادیم، اما نسل جدیدی 
را ساختیم و می توانیم به آینده فوتسال امیدوار باشیم. نسل 
قبلی تیم ملی نمی توانست تا جام جهانی 2024 به ایران کمک 
کند و بازیکنان فعلی با گذشت زمان پخته تر خواهند شد. وی 
با بیان اینکه سامورایی ها از ابتدا به دنبال استفاده از اشتباهات 
ایران بودند، خاطرنشان کرد: شمسایی و دستیارانش باید 

اشِکال کار را بررسی کنند و ببینند چرا جایی که باید پیروز 
می شدیم، نتوانستیم از گل خودمان محافظت کنیم. در 
ضربه ایستگاهی ژاپن باید در چیدمان دقت بیشتری 
می کردیم. از 100 نمره به تیم ملی ۹2 می دهم. پیش از 
جام ملت های آسیا، ژاپن 2 دیدار دوستانه با برزیل داشت 
که برای شبیه سازی بازی با ایران بود. این مربی با اشاره به 
مسیری که قهرمان آسیا تا صعود به فینال پیمود، عنوان کرد: 
ژاپن از شکست در بازی اول درس گرفت و با اینکه ترکیب 
اصلی خود را رو نکرد، توانست کره جنوبی، ویتنام، اندونزی و 

ازبکستان را شکست دهد. ژاپن شناخت خوبی نسبت به 10 
بازیکن تازه وارد تیم ملی ایران داشت و ارتباط دو، سه یا چهار 
نفره بازیکنان ما را شناسایی کرده بود. ژاپنی ها می دانستند 
مهدی کریمی و سعیداحمد عباسی ارتباط مستقیمی باهم 
دارند و چند پاس به هم می دهند. خوراکچی با انتقاد از مربیان 
تیم ملی ایران گفت: در این تورنمنت اصلا آنالیزی نداشتیم. 
دستیاران شمسایی باید چنین آنالیزهایی انجام می دادند 
که چنین کاری نکردند. ژاپن برای هر بازیکن ایران، بازیکن 
مخصوص به او را وارد زمین می کرد. اکنون آنالیز به صورت 
کامپیوتری انجام می شود، اما آنالیز ایران به صورت دستی 
بود. کادرفنی نقاط ضعف و قوت حریفان را برای بازیکنان 
بازگو می کرد، اما آنالیز کامپیوتری نداشتیم که به سرمربی 

کمک کند. 

محمود خوراکچی: 

آنالیز ایران در جام ملت ها سنتی بود

 وحید شمسایی، سرمربی تیم ملی فوتسال: 

دوست داشتم با جام به ایران بیاییم 
سرمربی تیم ملی فوتسال گفت: دوست داشتم با جام به 

ایران بیایم اما نشد، مردم من را ببخشند. 
  تلاش 

وحید شمسایی پس از بازگشت تیم ملی فوتسال به ایران، 
اظهارداشت: شرمنده مردم هستم. بچه ها خیلی خوب تلاش 
و خیلی قوی کار کردند. نفرات جدیدی حضور داشتند. 
شرمنده شدیم. فکر نمی کردیم این اتفاق بیفتد. آن روی 
فوتبال به ضرر ما چرخید. ولی قسمت بوده، ان شاءا... مردم 
من را ببخشند. چون بچه ها تلاششان را کردند. دوست 
داشتم وقتی وارد فرودگاه امام)ره( می شوم با جام بیایم. 
قسمت نبود ولی از تک تک بازیکنان ممنون هستم. بچه ها 

فوق العاده ظاهر شدند ولی قسمت شان نبود. 
  تمرکز

سرمربی تیم ملی فوتسال در مورد اینکه به نظر می رسد 
تمرکز تیم در بازی فینال کم شده بود، گفت: در این بازی 
هم بچه های ما فرصت های زیادی داشتند اما متاسفانه 
وقتی بازی را می بازید قدرت حرف زدن نیست. دوست 

ندارم به دنبال توجیه نتایج باشم ولی یک روز استثنایی برای 
دروازه بان ژاپن بود. بچه ها زحمت کشیدند و نمی خواهم 
درموردشان صحبت کنم. عملکرد خیلی درخشانی داشتیم 
اما زمانی درخشان تر می شد که با جام می آمدیم که نشد. 
دوست داشتم در این روزهای خیلی سخت کشورمان این 

جام را تقدیم مردم ایران کنم ولی قسمت نبود. 
  تیم ژاپن

شمسایی در خصوص اینکه ژاپن تیم ما را به خوبی آنالیز 
کرده بود و برای مهار شوتزنی بازیکنان ایران برنامه داشتند، 
عنوان کرد: من 10 دوره آسیایی بازی کردم. اولین بار است 
که یک دروازه بان با یک بازی و ۵ دقیقه بهترین دروازه بان 
آسیا می شود. وی افزود: تا شب قبلش سعید مومنی 
کاندید بهترین دروازه بان آسیا بود. متاسفانه نشد ولی اینکه 
دروازه بان آنها خوب کار کرد به آنالیز ربط ندارد. بارها خط 
دفاع ژاپن را شکستیم و رد کردیم اما به گل نرسیدیم. به تیر 
خورد یا از جلوی دروازه رد شد، موقعیت تک به تک داشتیم 

اما به هرحال قشنگی فوتبال همین است. متاسفانه نشد. 

  برنامه ریزی
سرمربی تیم ملی فوتسال در مورد برنامه ریزی آینده این 
تیم، بیان داشت: تعدادی از این بازیکنان می توانند سالیان 
سال برای تیم ملی کشورشان نقش آفرینی کنند. تازه امروز 
آمده ایم و باید ببینیم وضعیت چگونه است. اگر می خواهیم 
اقتدار و هویت فوتسال ما بالا بماند باید از همین امروز 
برنامه ریزی کرد. باید بازی های تدارکاتی مناسب داشته 
باشیم. باید بتوانیم تیم را خوب جمع و رهبری کنیم تا به 
هدف برسیم در غیر این صورت فردا دیر است. حالا هرکسی 
در هر جایی، من به مهدی تاج هم در رختکن گفتم این کارها 

در اختیار فدراسیون است و می تواند تصمیم بگیرد. 
  نبود بازی دوستانه 

وی در مورد تاثیر نبود بازی دوستانه بزرگ، گفت: سه؛ 
چهار بازی که در تایلند کردیم چشم ما را خیلی روشن 
کرد. تا فینال هم بچه های ما خیلی درخشان عمل کردند. 
متاسفانه آخرین لحظه در فینال هم می توانستیم برنده 
باشیم. در کنفرانس خبری قبل از بازی به کاپیتان ژاپن 
گفتند به عربستان باختید، گفت: »تیمی که خیلی خوب 
بازی کند حتما برنده نیست.« ما خیلی خوب بازی کردیم 
ولی برنده نشدیم. متاسفانه موقعیت های خیلی زیادی را از 

دست دادیم. 


